


in producing all kinds of metal-related products. Our product range includes Slat
Wall, Grid Wall, Accessories, Display Hardware &  Signage, Shelving and Garment
Rack, Banner, Jewelry Display, Sign and Literature Holder, Kiosk and Gondolas as
well as the customer designed products. To have been in this field for over 
15 yaers brought us plenty of experience. We have a strong and professional
technical team to be always ready to take any challenge from our customers. 

Our spacious 20,000 sq.ft. factory in Taiwan, as well as the dedicated workforce of 
over persons provide you personalized service. At Taiwan Display Fixtures, we
have complete design, engineering and advanced equipments to manufzcture
top quality products you demand. The experience and expertise of our staff will
assure that your job will be completed on time and on budget.

We also have an automatic powder coating factory and plating factory to be

We are always ready to offer  you our service. Don't hesitate to call or e-mail us
for a free quotation for your new project.

capable of handling any surface treatment.

We are a leading manufacturer of display fixture in Taiwan ; we are specialized

台展興業股份有限公司成立至今已有20年歷史，從事商品陳列設備之設計與製造，主
要產品有展示架、衣架、層架、掛勾、鐵製品、告示框、管類、網片類、鐵線製品、板條牆
、五金家具等等。外銷至歐美澳中東各國，熱忱地提供客戶，個人化產品設計製造，另有代
客做店面整體規劃設計服務，品質廣受各界好評，在台灣擁有極高之市場占有率。

公司規模發展今，已有台灣約20,000平方米，提供完善的福利制度，讓每位辛苦的員工能在
舒適的工作環境中作業，並不時安排專業教育訓練，以培養更堅強和專業的技術團隊，隨時
準備好迎接每個顧客的挑戰。

經營理念：顧客至上、銳意進取！

競爭優勢：1. 高階主管有永續經營的信念，秉持樂觀積極的態度面對未來挑戰。
　　　　　2. 高階主管對教育之支持，並願意投資、樂觀其成。
　　　　　3. 員工對於本職工作認真負責，員工流動率低。
　　　　　4. 具備優良的生產技術及專業的設計部門。
　　　　　5. 全體同仁對彼此工作有相當程度的了解，有利於工作輪調或加派人手之所需。
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